
Právě probíhá rekonstrukce  

školních šaten! 

Tak takhle vypadala školní šatna ještě minulý týden a stejně si ji asi budou pamatovat všichni žáci a 
žákyně, kteří naši školu navštěvovali v posledních více než patnácti letech. Nic však netrvá věčně... 

 

Doba se mění, naše škola také a my právě zahájili dlouho očekávanou modernizaci školní šatny. 
Nejvíce práce s tím vším má asi náš pan školník František Srp, ale vydatně mu pomáhají i mnozí 
ostatní. 

Abychom mohli přestavbu provést v co nejkratší době a naši žáci mohli začít již brzy používat nové 
skřínky, bylo třeba nejdříve vybourat staré šatnové konstrukce. Tak např. v pondělí 14.2.2011 si 
kluci z II.stupně přinesli z domova šroubováky (někteří i AKU), aby rozebrali a odstranili všechny 
dřevěné části šatnové konstrukce. 

Takže vlastně názorná výuka v praxi aneb Praktické činnosti: práce montážní a demontážní. 
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DÍKY! 

  

 

 

 

 

 

Pondělí 14.2. - kluci začali rozebírat prkna...                  ... a výsledek se brzy dostavil!  



  

Brigáda pro tatínky našich žáků se uskutečnila v pondělí 
14.2.2011 od 16.00 hodin. Na základě zveřejněné výzvy ředitele 
školy K.Derfla (v týdenních plánech, na webu a na facebooku)  se 
dostavilo několik tatínků a kdo mohl, vzal si s sebou také rozbrusku  
na řezání kovových trubek.   

Úkol zněl jasně: vyřezat a odstranit staré železné trubky a připravit 
tak prostor pro další řemeslníky i nastěhování nových šatních skříní. 
Práce šla všem rychle od ruky, takže brzy jsme mohli spatřit celý 
prostor šatny v nové podobě - a hned se zdá opět o něco větší, 

takže pochybnosti o tom, zda se sem všech 108 skřínek vůbec vejde, se zdají býti zbytečné... 

  

Brigády se zúčastnili: p.F.Srp (školník), F.Srp (nejmladší), p.Koditek, P.Dvořák, p.Bárta, 
p.Kopejtko a Z.Jun (posledně jmenovaný sice ještě ani děti nemá - natožpak ve škole, ale je vidět, 

že již myslí dopředu!  Díky, Zdeňku!) 

   

Všem, kteří se této brigády zúčastnili, děkujeme za pomoc i čas, který ochotně věnovali ve 
prospěch školy.  

Děkuji každému, kdo nám jakýmkoliv způsobem pomáhá a podporuje 

nás!  Velice si toho vážím, neboť to přispívá ke zlepšení  úrovně naší 

školy a umožňuje nám to rozšiřovat nabídku i kvalitu služeb, které se 

snažíme poskytovat našim žákům, rodičům a veřejnosti. 

Mgr.Karel Derfl, ředitel školy 


